
QÜESTIONARI PER LA MILLORA DE L’ESCOLA BARNOLA 

CURS 2016-2017 

 

 

 



 

1. El tracte que els/les mestres de l’escola ofereix a les famílies és cordial. 

2. El tracte que el personal d’administració i serveis de l’escola (administrativa i 

conserge) ofereix a les famílies és cordial. 

3. L’assemblea general d’inici de curs és útil i adequada. 

4. La reunió amb el grup – classe d’inici de curs és útil i adequada. 

 

 



5. Les entrevistes que has tingut amb els tutors/es t’han ajudat a entendre l’evolució del 

teu fill/a. 

6. L' agenda escolar és un instrument útil i adequat per a la comunicació família - escola: 

 

 

 

 



 

1. Els aprenentatges que fan els vostres fills a l’escola? 

2. Els deures escolars que tenen els vostres fills/es? 

3. El clima i ambient general de l’escola? 

4. Les sortides, colònies i activitats complementàries? 

 

5. La relació i comunicació de l’equip directiu i les famílies? 



6. La utilitat dels mitjans electrònics (web, correu) que s’utilitzen per comunicar famílies i 

escola? 

7. La nova eina de comununicació (piulapp) amb les famílies? 

8. L’organització i funcionament de les entrades i sortides a l’escola? 

 

 

9. En cas d’haver rebut l’atenció d’altres professionals del Departament 

(Psicopedagoga...)? 

10. El servei de menjador escolar 

11. Les activitats extraescolars 

12. L'organització i funcionament de les festes que s'organitzen a l'escola 

 



 

 

1. És important per l'educació dels meus fills 

2. Col·laborar en una millor gestió del centre 

3. Conèixer de primera mà la dinàmica de l'escola 

4. Altres 

 

 



 

 

1. Conscienciar les famílies de la importància de la participació en l'educació dels fills 

2. Donar més i millor informació del que es fa als òrgans de participació. Implicar el 

personal docent 

3. Dissenyar i implementar activitats que reuneixin a pares i alumnes 

4. No es pot fer res, les famílies que no volen participar no ho faran per molt que s'intenti 

5. No ho sé 

 



 

 

 

Observacions: 

 Crec que una escola pública no hauria d'exigir un xandall. Per poder enviar 

l'enquesta cal respondre-ho tot, no he tingut contacte amb l'EAP 

 En relació a fomentar la participació, penso que es poden fer coses, tot i que 

tinc la impressió que és quelcom que costa i que costarà. Molta gent amb qui 

he parlat que han estat anteriorment a l'AMPA no hi volen tornar a participar 

(per dinàmiques que hi han viscut) i altres que no hi han participat i no saben 

com funciona i què fa, tampoc van a l'assamblea o xerrades que s'organitzen 

per intentar acostar-se d'alguna manera a l'escola (ja sigui participant a l'AMPA 



o bé participant com a pare). M'he vist obligada a contestar preguntes sobre 

extraescolar i menjador, per poder enviar l'enquesta, però no en faig ús.  

 Crec que els canvis que s'estan portan a terme amb el nou equip directiu son 

bones. No vol dir que no ho fos fins ara, pero de tant en tant son necessaris 

canvis per adaptar-se a l'actualitat. 

 Fomentar aprenentatge per projectes seria ideal! Fer tallers o sortides amb la 

família 

 Gràcies per la il·lusió i les ganes de millorar! 

 El nou projecte Educatiu amb sembla interessant pels alumnes de Parvulari, 

però en els alumnes que venien del antic sistema, no`ho tinc tant 

clar.....Estaven assolint un sistema i ara que els hi falta 1 o 2 anys se ls hi 

canvia.......Hi ha primer de E.S.O hauran de torna al sistema antic......No tinc 

clar el assoliment de les diferents matèries ...Tinc dubtes. 

 La nostra familia encara no ha fet l entrevista amb la tutora i per tant la 

resposta no sabem si és o no certa. les reunions son molt important i aquest 

curs amb els nous canvis sobretot del tipus d ensenyament vem trobar a faltar 

una explicació del perquè s ha volgut canviar, què no funcionava de l antic 

sistema i perquè aquest és millor, quines mancaces hi havia en l antic i quines 

té aquest,.... Tampoc he vist que estingui en compte a quin tipus d institut els 

toca anar , és un institut amb un tarannà de treball diari i exigent (ens agradi o 

no). Tampoc crec poder valorar la neteja i la distribució d espai en el centre, 

això ho heu de valorar vosaltres. La implicació dels pares també s ha d 

equilibrar i definir ben be quin són els límits. Nosaltres sempre hem col.laborat 

en tot el què hem pogut i se ns ha dit i a mes fer que els fills portin els deures 

fets, la bata el dilluns, siguin amables i respectin... No totes les famílies podem 

tenir una disponibilitat ja sigui cultural, laboral, emotiva... Gràcies per tot  

 Creiem que estaria bé, fer una reunió informativa per tractar nomès el tema del 

Nou Projecte Educatiu, ja que a l'assemblea general s'en va parlar però de 

forma general i ara creiem que seria convenient tratar-ho més a fons; tenint en 

compte que ja portem un trimestre i les famílies ja hem pogut conèixer una 

mica més de prop la dinàmica i potser pot generar alguns dubtes que cal 

clarificar. Estaria bé plantajar-vos pasar una enquesta per valorar el grau de 

satisfacció en vers els mestres,r especte relació alumna/mestre ja que veiem 

que en aquesta enquesta no es contempla i potser us ajudaria a millorar la 

vostra tasca. 

 Hauria d'estar penjat a la web del centre (ara només hi ha les directrius de 

qualsevol centre públic). En el procés que està immers aquest centre (EN 21) i 

amb la quantitat d'informació educativa que rebem tots a diari, crec que 

s'hauria d'informar molt millor a les famílies del que es pretén fer i per quina 

raó. Ara seria llarg de reflexionar però per començar perquè un model així 

sense les famílies no té cap sentit. Considero que s'han de fer els canvis adients 



pel bé del vostre alumnat. Ser una mica crítics amb tot el que ens envolta, 

valorar allò que ja s'està fent bé i aportar els canvis que facin als nostres fills/es, 

alumnes/as més autònoms, competents però no per modes, si no perquè és 

creu en un projecte i es tenen els recursos adients per fer-ho. El que em fa por 

és que entrant en una agrupació així no us prengui totes les energies per seguir 

un model a cegues, sense tenir poder de reflexió i on molts centres ja han pecat 

d'optimistes i han hagut de fer una marxa enrera. A part del treball cooperatiu, 

els valors, la competència d'aprendre a aprendre,...entre tantes coses que et 

pot donar aquest sistema, hi ha d'altres aspectes que també considero 

importants, per exemple l'aprenentatge de la llengua estrangera (plantegeu-

vos si pot sortir alumnat amb un nivell pre-A1 o A1 a 6è sense anar a classe de 

repàs, com fa la majoria d'alumnat que poden a casa seva. Com pot ser que es 

treballi aquest aspecte a la llar d'infants i no hi hagi una continuïtat al següent 

graó educatiu),... Perdoneu per la reflexió però m'agradaria acompanyar-vos en 

aquest procés tan convençut com imagino que n'esteu vosaltres. Us agraeixo 

les vostres ganes, com a pare és el màxim que us puc demanar, la passió, però 

m'agradaria que ens ho expliquéssiu més i millor. Salut! 

 Més informació de la nova escola. 

 Us animem a treballar en aquest camí! Endavant! 

 És una opinió personal i adecuada a la meva vida professional i horaris. 

 


